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tamen referent a l’assumpte de l’adquisició d’un 
immoble.

S’acorda la compra de 50.000 pessetes en va- 
lors de l’Estat.

El Sr. Président dona compte que per evitar 
unes diferències de canvi en fer el traspàs d'els 
valors dels dipôsits dels beneficiaris a nom de 
la Mutual Mèdica, en Hoc de procedir a la ven
da dels valors liquidais, deixant en compte cor- 
rent el valor efectiu, résultant que s’havia orde- 
nat que es fes un traspàs amb un resguard a 
nom de la Mutual Mèdica. Unànimement s’apro- 
va la gestiô de la Presidència feta d’acord amb 
els Srs. Comptador i Tresorer.

S’examinen i s’aproven els socorsos devengats 
durant el passat mes de febrer.

S’acorden les prorrates a cobrar pel vinent mes 
d’abril.

El Sr. Président dona compte d’una comuni- 
caciô del Conseil del Sindicat de Metges de Ca- 
talunya amb la quai es demana que aquest Con
seil manifesti si estaria conforme a modificar el 
Reglament de la Mutual de forma que s’hi po- 
gués adaptar el projecte d’Assegurança de Ve- 
llesa estudiat per una Comissió del Sindicat. Afe- 
geix, el Sr. Président, que probablement tal com 
es diu en la comunicació esmentada tots els se- 
nyors Consellers hauran rebut una còpia d’aquell 
projecte d’Assegurança.

Vist que es tracta d’un assumpte de molta im- 
portància que requereix un detingut estudi s’a
corda que el vinent dimarts, dia 9 d’abril, es ce
lebri una Sessió extraordinària per ocupar-se 
d’aquest assumpte. —

Es dona compte d’haver repartit a tots els se- 
nyors Consellers una còpia del dictamen de la 
Ponència sobre modificació de les quotes de com- 
pensacions, i vist que aquest assumpte requereix 
també un estudi detingut, s’acorda que es posi a 
l’Ordre del Dia de la Sessió Extraordinària 
acordada pel dia 9 d’abril.

Es passa a tractar de la Junta General Ordi
nària del present any 1929.

Es dona compte que el Conseil del Sindicat ha 
consultât si es trobava indicada la data del dia 
23 de juny. S’acorda de donar la conformitat a 
l’esmentada data i convocar per aquell dia la 
Junta General, l’Ordre del Dia de la qual serà 
fixada en la vinent reunió ordinària d’aquest 
Conseil.

Es dona compte d’una proposició per l’Assem
blea presentada pel Dr. Lluis Bernet de la qual 
el signant ha tingut l’amabilitat d’enviar-ne, prè- 
viament, còpia a tots els senyors Consellers.

Es llegeix la proposició en la qual es demana 
la condonació de part de l’import de les quotes 
fixes progressivament segons els Grups a qué es 
pertanyi.

La defensa el Dr. Bernet, que diu que les quo
tes fixes actuals resulten molt elevades cosa la 
qual representa un sacrifici pels associais que no 
té altra finalitat que acumular quantitats al fons 
mixt de manera massa crescuda, puix 'eli diu 
que no veu la necessitai de què s’hagin d’acumu- 
lar xo.ooo pessetes cada mes que es el producte 
de les esmentades quotes fixes.

Explica la forma com ell proposa la rebaixa 
encaminada a què s’obtingui el benefici segons 
•els Grups que es pertanyi, afavorint, principal- 
ment, als Grups de Vida que son els mes man- 
cats d’ingressos de socis. Creu que la condona
ció de part de les quotes fixes estimularía Tin
gres a nous Grups.

Diu que eli defensa, solament, el criteri de re- 
ducció o condonació, però, que no té inconve
nient en acceptar la forma que es vulgui donar 
a aquesta reducció, car no pretén altra cosa que 
aconseguir que la seva proposició vagi a l’As
semblea amb el vot favorable del Conseil.

Intervé el Dr. Moya, el quai diu que actual- 
ment es paguen 10 pessetes de quota fixa pels 
que pertanyen a tots els Grups i d’establir-se el 
que proposa el Dr. Bernet se’n pagarien 5*50 
pessetes o siguí que representaría un estalvi men
sual de 4’50 pessetes que opina que no té valor 
comparât amb la important quantitat que es té 
assegurada amb els deu grups. Aquesta rebaixa, 
diu, que és menyspreable pel mutualista, repre
senta, en canvi, per la Mutual, augmentar molt 
més el fons de reserva imprescindible.

El Dr. Masriera intervé fent avinent que s’ha 
de procurar mantenir un criteri sobre aqüestes 
qüestions fonamentals i cal recordar que en TAs- 
sémblea de l’any passat es va discutir la conve
niènza de tenir un fons de reserva que va apro
var la Junta General. Esmenta l’article ix del Re
glament que fixa concretament Timport de les 
quotes fixes, per la qual cosa, cas d’aprovar-se 
la proposició del Dr. Bernet, involucraría una 
reforma de Reglament amb la consegiient Jun-


